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re, az énekkarnak pedig fellépési lehetőségre a né-
met testvérvárosban. 
Erdei László képviselő annak a véleményének adott 
hangot, hogy a labdarúgó csapat bizonyított, ezért 
támogatja a kérelmet. Majd megkérdezte zsupanek 
Pétertől, hogy a játékosok átigazolásáról miért nem 
beszélt. 
Elnök úr válaszában elmondta, hogy az eddigi ma-
gas összegű kérelmet nem akarta még további 600 
000 forinttal megtoldani, mert ennyibe kerülne a já-
tékosok átigazolása.
Hunya Krisztina képviselő soknak találta a delegáci-
óra szánt támogatást, és Csizmadia zsuzsa elnök 
asszonnyal együtt hiányolta a kimutatást arról, hogy 
ki és mivel menne Mehrstettenbe.
Erdősi László polgármester végezetül elmondta, 
hogy a következő testületi ülésen kerül előterjesz-
tésre a spotegyesület kérelme. 
Csizmadia zsuzsa, a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság elnöke schnaider Ágnes köszönetét tol-
mácsolta mind az önkormányzat, a képviselő-testü-
let és a polgármesteri hivatal dolgozói felé a temetés 
szervezéséért és lebonyolításáért. 
Ezek után azt kérte, hogy a polgármester néhány 
szóban mondja el, hogy áll a futballpálya, az iskola-
bővítés és a kamera rendszer kivitelezése. 
Erdősi László polgármester az iskolabővítéssel kap-
csolatban elmondta, hogy a közbeszerzési eljáráso-
kat az új jogszabály alapján, elektronikus úton kell le-
folytatni, ezért a már meglévő eljárásokat is újra kell 
tárgyalni. E miatt késlekedik a projekt, hozzátette, 
véleménye szerint decemberig elkészül. 
A futballpálya kivitelezése pedig a változtatásokat fi-
gyelembe véve lépésről lépésre halad. 
A kamera rendszer kiépítése pedig még mindig 
szakhatósági engedélyre vár. 
Csizmadia zsuzsa, a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság elnöke ezt követően kérte, hogy a követke-
ző rendkívüli képviselő-testületi ülésre kerüljön 
meghívásra a Mackó bölcsőde vezetője. 
Majd felhívta a figyelmet arra, hogy az Ifjúsági ház 
tökéletes helyszín lenne bölcsőde kialakítására és ja-
vasolta Varga tamás építész megkeresését az átala-
kításra vonatkozóan.
Ezek után rákérdezett a polgármesteri keret kimuta-
tására, megkérdezte, hogy a 32 db önkormányzati 
ingatlan becslése hol tart, 15 napon belül kért erre 
választ. 
Elmondta, hogy a falu központjában lévő városi be-
sorolású övezet egyik ingatlana meghirdetésre ke-
rült. 6060 m2 terület, nettó 63 millió forintért, ami VP 
8-as besorolásban van. Kérte a képviselőket, fontol-
ják meg az ingatlan megvételét. 
Dr. Kovács Judit jegyző válaszában elmondta, hogy 
a polgármesteri keretet Erdei sándorné  pénzügyi 
előadó vezeti.
Hunya Krisztina képviselő megkérdezte, hogy a 
defibrillátor áthelyezése megtörtént-e a sportcsar-
nokba, és az új készülék kihelyezésére érkeztek-e ja-
vaslatok?
Dr. Kovács Judit jegyző azt válaszolta, hogy a meg-
lévő készülék áthelyezése nem célszerű a nyári szü-
net miatt, de iskolakezdésre megtörténik. Hozzátet-
te, hogy a doktor úr is jó ötletnek tartotta a 
defibrillátor készülék benzinkúton történő elhelye-

tELEPÜLÉsFEJLEsztÉsI KONCEPCIÓ – tERVEzEt 
EgYEztEtÉsRE tÖRtÉNŐ ELFOgaDÁsa
Erdősi László polgármester először Horváth 
adrienne várostervezőnek adott szót, aki elmondta, 
hogy közel egy éves feladat lezárásához érkeztek el a 
településfejlesztés kidolgozása során. A lakosság a 
falu arculatának kidolgozásához kérdőívek kitöltésé-
vel, fórumok megtartásával és interjúkkal adott se-
gítséget. 
Varga-Ötvös Béla településfejlesztő folytatta a kon-
cepció ismertetését. Elmondta, hogy a koncepció 
hosszútávra szól, gyakorlatilag egy „jövő tervezésről” 
van szó. Azt is elmondta, hogy a vizsgálatok alapján 
megállapítható, hogy a település kiváló adottságok-
kal rendelkezik. A fiatalok megtartása szempontjá-
ból kiemelt feladatként kezelendő Hogyan legyen 
otthonos Herceghalom. A településfejlesztés az kö-
zösségfejlesztés is. 
Hunya Krisztina képviselő arra kért választ, miért le-
het lapos tetős házat építeni a jogszabályban leírtak 
ellenére.
Varga tamás építész azt a választ adta, hogy a jogal-
kotó január 1-től kötelezővé tette az arculati kézi-
könyv bevezetését és a településképi rendelet meg-
alkotását, ezzel visszahozva a HÉSZ-ben leírtak be-
tartását. Hozzátette, a bevezetésre került rendelettől 
számítva nem lehet lapos tetős épületet építeni.
Horváth adrienne hozzátette, a rendelet végén ta-
lálhatók a szankcionálások.
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, nem szavazat 
nélkül és 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
fogadta el: 
Herceghalom Önkormányzata Képviselő-testületé-
nek 97/2018.(VII.10.) számú határozata a település-
fejlesztési koncepció-tervezetegyeztetésre alkalmas 
tervdokumentációjának elfogadásáról:
(1) Herceghalom Község Önkormányzatának Képvi-
selő-testülete megtárgyalta Herceghalom Község 
Településfejlesztési Koncepciója tervezetének – a te-
lepülésfejlesztési koncepcióról, az integrált telepü-
lésfejlesztési stratégiáról és a településrendezési esz-
közökről, valamint egyes településrendezési sajátos 
jogintézményekről szóló 314/2012.(X.8.) Kormány-
rendelet alapján, annak 1. és 2. mellékletei szerint el-
készített - egyeztetési tervdokumentációját.
(2) A fenti (1) pont szerinti Településfejlesztési Kon-
cepció-tervezet egyeztetési tervdokumentáció a 
Kormányrendelet 30.§ (7) bekezdés szerinti vélemé-
nyezésre kiküldésre kerülhet – az érintett megyei ön-
kormányzat, a szomszéd települések önkormányza-
tai, valamint az állami főépítész, és az államigazgatá-
si egyeztetésben résztvevő szervek számára, vala-
mint lakossági-, partnerségi egyeztetésre.
JaVasLat BÉRLEtI DÍJ MÓDOsÍtÁsÁRa
Erdősi László polgármester elmondta, hogy az Ön-
kormányzat 2013. augusztus 1-én bérleti szerződést 
kötött a Zamur Kereskedelmi, Szolgáltató Kft-vel. A 
szerződés szerint a bérleti díj mértéke évente egy al-
kalommal, maximum az infláció mértékével emel-
kedhet. 
5 év elteltével célszerűnek tűnt a bérleti díj mértéké-
nek felülvizsgálata, ezért a KSH adatait figyelembe 
véve került megállapításra az új bérleti díj.
Dr. Kovács Judit jegyző kiegészítésképpen elmond-
ta, hogy a KSH tájékoztatása szerint 2013-2018 kö-

tájékoztató a Képviselő-testület 2018. július 10-én
megtartott rendkívüli üléséről

zött az infláció mértéke 5,4 % volt, melyet vélemé-
nye szerint érdemes érvényesíteni. 
Hunya Krisztina képviselő felvetette a bérleti díj szá-
zalék helyett, keretösszeg megállapítását, majd hoz-
zátette, hogy a Kft a belső területét rendben tartja, 
viszont a környékét elhanyagolja. 
szendrei Bence képviselő azt javasolta, hogy kizáró-
lagos illetékességgel csak egy bíróság szerepeljen a 
bérleti szerződésben. 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat 
és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot fogadta 
el: 
Herceghalom Önkormányzata Képviselő-testületé-
nek 98/2018.(VII.10.) számú határozata:
Herceghalom Önkormányzata Képviselő-testülete 
úgy határozott, hogy az Önkormányzat tulajdonát 
képező 2053 Herceghalom, Thallóczy u. 22–24.sz. 
alatti ingatlan vonatkozásában a Zamur Kereskedel-
mi, Szolgáltató Kft.-vel megkötött, 2013. augusztus 
1-től hatályos bérleti szerződésben meghatározott 
bérleti díj mértékét a Központi Statisztikai Hivatal fo-
gyasztói árindexének mértékével módosítja.
A Képviselő-testület a bérleti díj mértékét 2018. au-
gusztus 1. napjától 185 500 forintban állapítja meg.
Az egyebek napirend előtt Erdősi László polgármes-
ter elmondta, hogy az ösztöndíjasok beadták a má-
sodik féléves beszámolójukat, melyet elfogadásra ja-
vasolt a képviselő-testületnek.
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat 
és tartózkodás nélkül elfogadta  görömbei Blanka, 
görömbei Mátyás, Kánya Viktória, Miklós gergely, 
Nagy Dániel Csongor, Rákóczi annamária, Végh 
andrás, Végh Veronika Olívia, zmák Bence második 
félévi munkájáról szóló beszámolóját.
EgYEBEK 
Czinege Jánosné, a Humán és Környezetvédelmi Bi-
zottság elnöke elmondta, hogy a Sportegyesület el-
nökének kérését a humán bizottság nem tárgyalta, 
mivel a kérés teljesítése költségvetés módosítást von 
maga után. Majd megkérte zsupanek Péter egyesü-
leti elnököt, ismertesse kérelmét. 
zsupanek Péter HSE elnöke elmondta, hogy mivel a 
futballpálya nem fog elkészülni a 2018–2019 szezon 
kezdéséig, továbbra is Budaörsön kell folytatniuk az 
edzéseket a felnőtt és az U 19-es csapattal, melynek 
költségvonzata is van. A pálya bérlésének időtarta-
ma egészen december 14-ig tart, melynek összege 
880 000 forint, az edzőmérkőzésekhez történő bér-
lés mind két csapat részére 160 000 forint.
somogyi Kálmán kérését is tolmácsolta, miszerint a 
Mehrstetteni Sportnapokra meghívást kapott az 
egyesület, melyhez kérnek 300 000 forint támoga-
tást. 
Erdősi László polgármester kérte a képviselők támo-
gatását. 
Csizmadia zsuzsa, a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság elnöke támogatta az egyesület elnökének 
kérését, majd azt javasolta, hogy a mehrstetteni de-
legáció támogatása a polgármesteri keretből kerül-
jön kifizetésre. A sportegyesület 1 390 000 forint 
költségkérelmét a következő rendkívüli képviselő-
testületi ülésre kérte előterjeszteni.
Elmondta, nehezményezi, hogy mindig csak a foci 
csapat megy ki Mehrstettenbe, pedig a polgármes-
ter ígéretet tett a nyugdíjas klubnak kapcsolatépítés-

Erdősi lászló polgármester köszöntötte a megjelent képviselőket. Elmondta, hogy mivel a településfejlesztési koncepció tervezet elfo-
gadása határidőhöz kötött, emiatt kellett a rendkívüli képviselő-testületi ülést összehívni.
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Erdősi László polgármester pedig azt javasolta, 
hogy amikor elkészül az új szabályzat, attól fogva le-
gyen kiadható a közösségi ház. 
szendrei Bence képviselő véleménye szerint az ön-
kormányzatnak mérlegelnie kell, milyen célból sze-
retné hasznosítani a közösségi házat. Amennyiben 
hosszú távra kívánja kiadni, a lakosság nem tudja 
bérbe venni. 
Hunya Krisztina képviselő szerint létjogosultsága 
lenne bölcsőde kialakításának. 
Mivel minden képviselő jelen van, ezért javaslatot 
kért a következő rendkívüli testületi ülés időpontjá-
ra. 
Csizmadia zsuzsa, a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság elnöke is szóvá tette a könyvtár bejárat 
környékének koszos állapotát és megjegyezte, hogy 
legalább egy festés ráférne. Továbbá nem tartotta 
megfelelőnek a Semmelweis napi megemlékezést. 
Végezetül a soron következő pénzügyi bizottság ülé-
sének megtartását augusztus 30. helyett elfoglaltsá-
ga miatt szeptember 3-ra kérte. 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén Erdősi László 
polgármester a képviselő-testület rendkívüli, nyilvá-
nos ülését bezárta. 

Az ülésről  készült jegyzőkönyv alapján lejegyezte
Szabó György

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, nem szavazat 
és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
Herceghalom Község Önkormányzat Képviselő-tes-
tületének 101/2018. (VII.23.) számú határozata:
Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete úgy határoz, hogy a Herceghalom Szabad-
idő és Sport Egyesület kérelmét elfogadja és részére 
második félévi programjainak támogatására (Pálya-
bérlés: 1 040 000 forint, az U19-es csapat mérkőzés-
felszerelése: 200 000 forint, az U19-es csapatnak lab-
da vásárlása: 150 000 forint) 1 390 000 forintot prog-
ramtámogatást állapít meg, mely összeg a 2018. évi 
költségvetés dologi kiadásai terhére kerül kifizetés-
re.
Felhatalmazza Erdősi László polgármestert, hogy a 
támogatási szerződést aláírja.
Felkéri a Pénzügyi Csoportot, hogy a támogatás ösz-
szegének átutalásáról 2018. július 31-ig, az Egyesület 
számlájára történő átutalással gondoskodjon. 
SZOCIÁLIS TŰZIFA VÁSÁRLÁSÁHOZ KAPCSOLÓDÓ 
PÁLYÁZATI KIÍRÁS MEGVITATÁSA
Erdősi László polgármester az előterjesztéssel kap-
csolatban röviden elmondta, hogy a korábbi évek-
hez hasonlóan most is részt vesz az önkormányzat a 
szociális célú tűzifa vásárlási pályázaton. Javasolta a 
képviselőknek a határozat elfogadását. 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, nem szavazat 
és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot fogadta el: 
Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-tes-
tületének 102/2018. (VII.23.) számú határozata:
Herceghalom Község Önkormányzatának képviselő-
testülete úgy határoz, hogy a 2018. évi szociális célú 
tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó kiegészítő tá-
mogatásra pályázatot nyújt be keménylombos tűzifa 
igénylésére.

zését. Az új készülék megvásárlásához a testület 
döntése kell. 
Hunya Krisztina képviselő az elhangzottak után azt 
javasolta, hogy akár szóban, akár írásban meg kell 
keresni a benzinkút tulajdonosát és beleegyezését 
kérni.
Ez után megkérdezte, hogy a Semmelweis napi aján-
dékozások megtörténtek-e, melyre a polgármester 
igennel felelt. 
Azt is megkérdezte, hogy a bölcsődés korú gyerme-
kek szüleinek tájékoztatása a gyermekek elhelyezé-
sével kapcsolatban megtörtént-e, melyre a jegyző 
azt felelte, hogy képviselő-testületi határozat szüle-
tett ez ügyben, melyről az érintett szülők írásban 
tájékoztatást kaptak. 
A felszólaló jelezte, hogy a könyvtár alsó szintje na-
gyon koszos, jó lenne, ha nyáron kifestetné a hivatal.
Következő kérdés, hogy a Kiserdővel kapcsolatban 
érkezett-e valami tájékoztatást, válaszul a polgár-
mester felolvasta a földhivatal levelét.
Makay István alpolgármester a falunapi rendez-
vényre meghívott szőlősgyulai vendégek bemutat-
kozásáról tartott beszámolójában elmondta, hogy a 
vendégek színvonalas és megható műsorral készül-
tek. 
Majd azzal folytatta, hogy a közösségi ház kiadásával 
kapcsolatban őt is többen megkeresték. Arra emlé-

FÚRt KÚt tERVEzÉsÉRE BEÉRKEzEtt
aJÁNLat MEgVItatÁsa
Erdősi László polgármester elmondta, hogy a gárdo-
nyi Pórusvíz Mérnöki Iroda Kft. megküldte az előírás-
nak megfelelő ajánlatot. 
Felhatalmazást kért a testülettől arra, hogy további 
ajánlatokat kérjen be. 
Hunya Krisztina képviselő a futballpálya eddigi költ-
ségeire vonatkozóan kért tájékoztatást. 
Erdősi László polgármester válaszában tájékoztatta a 
jelenlévőket, hogy 150 millió forint TAO támogatást 
kapott az önkormányzat, de ez az összeg az MLSZ-t 
illeti meg. A kivitelezést és a pénzügyi lebonyolítást 
is az MLSZ végzi el. 
Elmondta, hogy a pályázat szerint meghatározott 30 
%-os önrészt (amely összegszerűen 31 685 713 fo-
rint) az önkormányzat befizette.
Mivel a kútfúrás engedély köteles, az engedélyezési 
költségek, illetve a kútfúrás munkálatainak költsége 
is az önkormányzatot terheli. Az engedélyek beszer-
zése több hónapot vesz igénybe, ezért levelet írt az 
MLSZ felé az ügy sürgetése érdekében, erre várja a 
választ. 
Elmondta azt is, hogy az önrész csökkentése érdeké-
ben 10 millió forintos külső támogatás érkezett az 
egyesület számlájára. 
Csizmadia Zsuzsa, a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság elnökének az elhangzottak alapján az volt 
a véleménye, hogy az előterjesztő szóbeli beszámo-
lója és az írásos előterjesztés „köszönőviszonyban 
sincs egymással”, ezért kérte a határozati javaslat 
megfelelő módosítását, továbbá egy előkalkulációt, 
a még várható összegekre vonatkozóan.
Erdősi László polgármester elmondta azt is, hogy 
több ízben írt a labdarúgó szövetségnek a menet 

tájékoztató a Képviselő-testület 2018. július 23-án
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keztette a jelenlévőket, hogy a ház új működési sza-
bályzatának kidolgozását szendrei Bence képviselő 
vállalta el. 
szendrei Bence képviselő elmondta, hogy bár nem áll 
rendelkezésére minden adat, a májusi humán bizott-
ságon elhangzott javaslatok alapján kidolgozta a ter-
vezetet. Hozzátette, a kiegészítéseket még be tudja 
dolgozni a tervezetbe. Azt is elmondta, hogy vélemé-
nye szerint szabályzat hiányában is ki lehetett volna 
adni az ifjúsági házat, mint korábban a műfüves pályát. 
Makay István alpolgármester erre azt felelte, hogy 
emlékezete szerint májusban szendrei képviselő úr 
vállalta az SZMSZ átdolgozását, és a pár nappal ezelőt-
ti beszélgetésükkor sem jelezte, hogy további infor-
mációkra lenne szüksége. Véleménye szerint, ha idő-
ben említette volna az anyag hiányát, már régen túl 
lennénk ezen a dolgon. 
Dr. Kovács Judit jegyző a közösségi ház témáját foly-
tatva elmondta, hogy magánszemélytől érkezett 
egy megkeresés a Közösségi ház használatára vonat-
kozóan, mely szerint az épületet általános iskolai kis 
létszámú magántanulói csoport céljára használná 
2019. szeptemberétől. 
Csizmadia zsuzsa, a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság elnöke azt javasolta, hogy a szabályzat el-
készültéig a régi feltételekkel adja ki az önkormány-
zat a házat.

közben felmerülő problémákról, de válasz csak most 
érkezett. 
Dr. Kovács Judit jegyző hozzátette, az előterjesztés 
kiküldése után a polgármester további tárgyalásokat 
folytatott az ügyben, ezért különböző az írásos és a 
szóbeli tartalom.  Majd ezt követően felolvasta a mó-
dosított határozatot.
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, nem szavazat 
és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
Herceghalom Önkormányzata Képviselő-testületé-
nek 100/2018.(VII.23.) számú határozata:
Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete úgy határoz, hogy herceghalmi futballpá-
lyán létesítendő fúrt kút, valamint az ahhoz tartozó 
kútfej aknának, a kútfej szerelvénysorának és gépé-
szetének megtervezésére, továbbá az elkészült víz-
jogi létesítési engedélyezési tervdokumentáció ha-
tósági engedélyeztetésére és kivitelezésére árajánla-
tokat kér be. 
A Képviselő-testület felhatalmazza Erdősi László pol-
gármestert, hogy a legkedvezőbb ajánlatot adó 
ajánlattevővel kössön szerződést. 
A tervezési és engedélyezési munkálatok díjazásá-
nak fedezetéül a Herceghalmi Sportegyesület részé-
re nyújtott vállalkozói támogatás szolgál.
JaVasLat a HERCEgHaLOM szaBaDIDŐ
És sPORt EgYEsÜLEt tÁMOgatÁsÁRa
Erdősi László polgármester elmondta, hogy a július 
10-ei rendkívüli képviselő-testületi ülés tárgyalta a 
sportegyesület kérelmét, melyet a Képviselő-testü-
let egyhangúlag támogattak. 
Csizmadia Zsuzsa, a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság elnöke megemlítette, hogy a határozat 
nem jelöli a forrás megnevezését, ezért javasolta a 
dologi kiadás terhére történő megjelölést. 

Erdősi lászló polgármester elmondta, hogy a rendkívüli képviselő-testületi ülésen a meghirdetett napirenden - a futballpálya üzemel-
tetéséhez kapcsolódó fúrt kút tervezésén felül - a szociális tűzifa vásárlásával kapcsolatos pályázatot, a sportegyesület támogatási ké-
relmét, végezetül a pálya világítására beérkezett ajánlatot kell megvitatni.



6

Herceghalomi  Hírmondó / 2018. augusztus

költségvetésének általános tartalékkerete terhére 
kerül kifizetésre.
Felhatalmazza Erdősi László polgármestert a megbí-
zási szerződés aláírására.
Hunya Krisztina képviselő kérte, hogy polgármester 
tegye lehetővé a kinti mosdók használatát és tisztán 
tartását a település számára, hiszen rendszeresek a 
kinti rendezvények, szükség van rá. 
Czinege Jánosné, megerősítette a kérés szükséges-
ségét. 
Csizmadia Zsuzsa, a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság elnöke elmondta, hogy a KEK-ben csak egy 
WC működik. 
Ezek után kiemelte és megköszönte a humán bizott-
sági elnök áldozatos munkáját a szociális tábor meg-
szervezésével és lebonyolításával kapcsolatban. 
Czinege Jánosné, a Humán és Környezetvédelmi Bi-
zottság elnöke megköszönte a dicsérő szavakat, ő 
pedig Makay István alpolgármester segítségét kö-
szönte meg. Azt még hozzá tette, hogy a Bogácsi 
vendéglátással nem volt megelégedve. 
Makay István alpolgármester először elmondta, 
hogy téves információ, miszerint a búcsúesten a kin-
ti WC nem volt nyitva, mert Pekli Erika kinyitotta. 
Majd azzal folytatta, hogy kicsit sértve érzi magát, 
mivel az ő részvétele említésre sem került, hiszen a 
szociális tábor létrejöttéhez szervezési munkáival je-
lentősen hozzájárult ő is. Örömét fejezte ki, hogy a 
már 2015. óta folyó nyári táboroztatás megszervezé-
sében, jelentősen kiveszi a munkát. 
Czinege Jánosné, a Humán és Környezetvédelmi Bi-
zottság elnöke végezetül megköszönte minden 
résztvevő segítségét és munkáját a tábor szervezé-
sében, lebonyolításában. 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén Erdősi László 
polgármester a képviselő-testület rendkívüli, nyilvá-
nos ülését bezárta. 

Az ülésről készült jegyzőkönyv alapján lejegyezte
Szabó György

A szükséges önrészt, 1 000 forint/m3 + Áfa összeg-
ben, valamint a szállítás költségeit a 2018. évi szociá-
lis kerete terhére biztosítja.
A képviselő-testület a szociális célú tűzifában része-
sülőtől ellenszolgáltatást nem kér.
Felhatalmazza Erdősi László polgármestert a pályá-
zat benyújtására.
Felkéri Dr. Kovács Judit jegyzőt a jogosultság feltét-
eleit szabályozó rendelet-tervezet előkészítésére a 
szeptemberi Humán és Környezetvédelmi Bizottsági 
ülésre.
EGYEBEK
A LABDARÚGÓ PÁLYA VILÁGÍTÁSÁRA BEÉRKEZETT 
AJÁNLATOK MEGVITATÁSA
Az ajánlatokat Pál Gábor műszaki előadó ismertette. 
Tájékoztatójában elmondta, hogy a műszaki átadás 
után közölte a kivitelező, hogy 40 kW teljesítmény 
kell a pálya világításhoz, a szivattyú működéséhez 
pedig 4, vagy 8 kW. 
Ezek paraméterek kerültek megküldésre az ajánlat-
tételhez. Azt is elmondta, hogy az ELMŰ szakembere 
helyszínbejárás után a temetőn keresztüli betáplá-
lást javasolta, mint ahogy a műfüves pályánál is tör-
tént. 
Sajnálattal közölte, hogy az ELMŰ-nél az átfutási idő 
6-9 hónap. 
Elmondta, a locsoláshoz a szivattyúk működtetése a 
műfüves pályán keresztül lesz ideiglenesen biztosít-
va, de a világítás nem megoldott. 
Tájékoztatásul azt is elmondta, hogy a villamossági 
munkálatokat addig nem lehet elkezdeni, míg nincs 
kútterv, a két munkának párhuzamosan kell folynia. 
Csizmadia Zsuzsa, a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság elnöke szóvá tette, hogy a kulturális ese-
mények kapcsán általában probléma a kevés rendel-
kezésre álló elektromos teljesítmény. Megkérdezte, 
hogy a kivitelezés során a nagyobb teljesítmény biz-
tosítható-e.
Pál Gábor műszaki előadó azt válaszolta, hogy két 
különböző témáról van szó, mert a KEK rendezvé-

nyeire az áramfelvétel a Gesztenyés útról történik.
Czinege Jánosné, a Humán és Környezetvédelmi Bi-
zottság elnöke a világítással kapcsolatban felvetette 
a kemence kivilágítását is.
Hunya Krisztina képviselő megkérdezte, hogy a vilá-
gítás költsége az egyesület részéről átengedett kere-
tet fogja terhelni? A válaszban Erdősi László polgár-
mester elmondta, hogy vannak prioritások és ameny-
nyiben a támogatásból marad összeg, abból fogják 
finanszírozni. 
Csizmadia Zsuzsa, a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság elnöke azt javasolta, hogy a határozatban 
költségforrásként az egyesület által átengedett ösz-
szeg szerepeljen. 
Dr. Kovács Judit jegyző az érthetőség kedvéért ösz-
szefoglalva elmondta, hogy az önkormányzat egy 
helyi vállalkozástól  150 millió forint összegű TAO tá-
mogatást kapott, melyhez az önkormányzat az ön-
részt elutalta. Ezek az összegek az MLSZ számláján 
vannak, abból csak a pályázati kiírásban szereplő 
munkálatok végezhetők el.
A szóban forgó 10 millió forint összegű plusz támo-
gatást egy helyi szponzor nyújtotta a sportegyesü-
letnek azért, hogy az önkormányzat szabadon hasz-
nálhassa a pályaépítés előre nem tervezhető költsé-
geire, illetve a fennmaradó részt esetlegesen eszköz-
beszerzésre használhassák.
Hozzátette, hogy a pályázati kiírásban és az MLSZ ál-
tal előkészített szerződében alapelvárásként szere-
pel a kút és az áram megléte. 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 nem szava-
zattal és 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
fogadta el: 
Herceghalom Önkormányzata Képviselő-testületé-
nek 103/2018.(VII.23.) számú határozata:
Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete úgy határoz, hogy a herceghalmi futballpá-
lya elektromos munkálatainak elvégzésével a 
Logosz-Vill Kft-t bízza meg 3 572 480 forint + ÁFA ér-
tékben, mely összeg az Önkormányzat 2018. évi 

Idézzük az ide vonatkozó törvényt, amely jelentős büntetéssel sújtja az 
ilyen és hasonló, állatok ellen elkövetett büntettet:
BTK/244. § (1) Aki
a) gerinces állatot indokolatlanul oly módon bántalmaz, vagy gerin-

ces állattal szemben indokolatlanul olyan bánásmódot alkalmaz, 
amely alkalmas arra, hogy annak maradandó egészségkárosodását 
vagy pusztulását okozza,

b) gerinces állatát vagy veszélyes állatát elűzi, elhagyja vagy kiteszi, 
vétség miatt két évig terjedő szabadságvesztéssel büntetendő.

(2) A büntetés bűntett miatt három évig terjedő szabadságvesztés, ha 
az állatkínzás

a) az állatnak különös szenvedést okoz, vagy
b) több állat maradandó egészségkárosodását vagy pusztulását okozza.
KERESSÜNK, BESZÉLJÜNK, TEGYÜNK, TALÁLJUK MEG A BŰNÖST, VAGY 
BŰNÖSÖKET!
NE LEGYEN TÖBB ELKESEREDETT, ÖSSZETÖRT CSALÁD ÉS GYERMEK, 
AKI HIÁBA VÁRJA HAZA KEDVENCÉT, VAGY VÉGIG KELL NÉZZE A KIS 
NÉGYLÁBÚ CSALÁDTAG SZÖRNYŰ HALÁLÁT.

Köszönettel:
Herceghalmi Cicagazdik

olVaSóI lEVÉl
Kedves Herceghalomi Szomszédok! 
Talán eljutott már hozzátok is az a szomorú és elképesztő hír, hogy vala-
ki közülünk brutális módon mérgezi a településünkön lakók macskáit. 

A térképen látható területre szűkíthető azon része a falunak, ahol a 
mérgezés több macska halálát okozta.
Arra kérünk, segíts Te is, hogy megtaláljuk, vagy legalább jobb belátás-
ra bírjuk erre a szörnyű tettre vetemedő lakótársunkat.
Addig is vigyázzunk kis társainkra, lássuk el nyakörvvel és valamilyen 
adattal, amin a gazdi elérhető, illetve jelezzük a Facebookon az Állatok 
Herceghalom csoportban, ha bármi gyanúsat látunk.
A rendőrség segítőkész, nyomozást indít ismeretlen elkövető ellen. 
Ezért kérünk mindenkit, akinek orvosi látlelete van a mérgezésről je-
lentkezzen a Budaörsi Rendőrkapitányságon.

*A képen a legutóbbi mérgezéses eset áldozata látható.
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bogács 2018. 
2018. július 15–20-ig Bogács adott otthont a szociális táborban nya-
raló gyerekeknek. 15 herceghalmi és 20 szőlősgyulai diák 6 nevelő 
felügyeletével hat gyönyörű napot töltött el a Bükk lábánál. A hely 
szépsége történelmi és népművészeti gazdagsága sűrű programot 
biztosított a táborlakóknak.
Szafari utunk során megismertük a 70 000 éves neandervölgyi ősem-
ber lakhelyét a „Subalyuk” névre hallgató barlangot. 
Mezőkövesden Kisjankó Bori emlékházában megtudtuk, hogyan szü-
letett meg a Matyó népi motívum.

Az Egri várban dicső történelmi múltunkkal és a hős várvédőkkel újra 
átéltük a vár védelméért folytatott harc minden izgalmas pillanatát.
Szilvásváradon és Fátyol vízesés bővizű zuhatagánál földbe gyökere-
zett a lábunk a lenyűgöző látványtól. 
Persze a táborhely is számtalan házi program lebonyolítására adott 
lehetőséget. 
Legemlékezetesebb ezek közül az országos hírű fürdőben két alka-
lommal tett látogatásunk volt. 
Július 20-án nem ért véget a tábor, a szőlősgyulai gyerekeknek, Her-
ceghalomban folytatódott tovább a kikapcsolódás. 

SZoCIÁlIS tÁbor ÖNKormÁNYZatI tÁmoGatÁSSal

Szombaton még egy közös budapesti kirándulás adott lehetőséget a 
további barátkozásra.
Ezen a napon a tábor zárásaként egy búcsúvacsorára jöttünk össze a 
szállást adó szülőkkel együtt. 
Itt szeretném megköszönni annak a tíz családnak a felajánlását, akik 
vállalták három napig a gyerekek ellátását, felügyeletét és gondos-
kodtak arról, hogy vasárnap minél színesebb programmal töltsék ki 
a napot. Köszönettel tartozom szűcs zoltánnak és feleségének, és 
tompos attilának, akik a vacsorát előkészítették, a kemencében a 
finomságot megsütötték és felszolgálták. Ezt fokozván saját költsé-
gükön kakaós csigával édesítették meg az estét. 
Köszönettel tartozom Erdei Lászlónak a gyümölcs és fagylalt ado-
mányért. Szeretnék egy házaspárnak is köszönetet mondani (nevük 

elhallgatását kérték), akik tárgyi és anyagi támogatásukkal igyekeztek 
hozzájárulni ahhoz, hogy egy kis kényeztetésben is tudjuk részesíteni 
mind a 35 gyermeket. Köszönöm Horváthné gacsályi Mariannának a 
„cipősdoboz akció” megszervezését és lebonyolítását. Ennek kapcsán 
a szőlősgyulai gyerekeknek tanszereket, játékokat tudtunk adni em-
lékül.
Végül, de nem utolsó sorban szeretném megköszönni Makay István 
alpolgármester úr szervezői munkáját, továbbá az Önkormányzatunk 
támogatását, mellyel már hosszú évek óta igyekeznek megkönnyíteni 
és lehetővé tenni az arra rászoruló gyerekek nyaraltatását. 

Czinege Jánosné
képviselő, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke
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Megjelenik havonta. Kiadja:  Herceghalom Önkormányzata 
Tel.: 06 23 530 560  •  E-mail: polghiv@herceghalom.hu  •  www.herceghalom.hu.

Felelős szerkesztő: Szabó György  •  Telefon: 06 30 512 3810  •  E-mail:  h.hirmondo@gmail.com
a lapban megjelenő cikkeket a felelős szerkesztő írta. Más esetekben a cikk szerzője az írás végén olvasható.

a cikkekhez további fotók a honlap galériájában találhatók.
 

                                                           ISSN: 2063-0778  •  Nyomdai munkák:        

a Herceghalomi Hírmondó következő (XX. évf. 9.) lapszáma várhatóan 2018. szeptember 16-án  jelenik meg. 
Lapzárta szeptember 5-én lesz.

Kéziratokat, hirdetéseket ez idáig lehet leadni a polgármesteri hivatal titkárságán, vagy küldhetők el a fenti e-mail címre. 

a Hírmondó korábbi számai a Községi Könyvtárban megtalálhatók és helyben olvashatók. a felelős szerkesztő,
a lapban megjelenő hirdetések tartalmáért, valamint politikai tartalmú írásokban a képviselők által leírtakkal (idézetekkel) 
kapcsolatban semmilyen felelősséget nem vállal. az olvasói leveleket a mondanivaló tiszteletben tartása mellett szükség 

esetén rövidítjük, a tartalomért az aláíró tartozik felelősséggel.
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Iskolanyitogató
„Kopog már a barna dió,

véget ért a vakáció.
Vidám ruhák, fénylő szemek,

gyülekező gyereksereg.
Mint a fecskék messze délre,

készülnek az új tanévre.”

Szeretettel köszöntöm tanulóinkat, szüleiket, tanárainkat, partnereinket a 2018/2019-es tanév kezdetéhez közeledve.
A nyári szünet után már mindenki kipihenten, feltöltődve, vágyakozva várja a szeptember 3-ai becsengetést.

augusztus 30-án (csütörtökön) iskolára hangoló Gólyanapot tartunk leendő elsőseinknek és szüleiknek.
A programokról, foglalkozásokról elsős tanítóink:
Baloghné Várkonyi Éva 
Lányiné Balogh Ildikó
gondoskodnak. A program 9:00-től 11:00 óráig tart, melyre minden érintettet szeretettel várunk! 
tanévnyitó Ünnepségünket 2018. szeptember 3-án 8.00 órakor tartjuk a Herceghalmi Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskolában, 
melyre szeretettel várjuk tanulóinkat, szüleiket.
az első tanítási nap szeptember 3. (hétfő), melyen a tanévnyitó ünnepség után 3 osztályfőnöki órát tartunk, természetesen délutáni fog-
lalkozások is lesznek 16:00 óráig.  Elsős tanulóink szüleinek 16:00 órától szülői értekezletet tartunk.
tankönyvosztás augusztus 31-én pénteken 9 órától 18 óráig lesz. 
A nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény (a továbbiakban: Nkt.) 46. § (5) bekezdése rendelkezik azok köréről, akik térítés nélkül 
juthatnak tankönyvekhez. Ennek értelmében a 2018/2019-es tanévben a térítésmentes tankönyvellátás kiterjed az általános iskola 1- 8. 
évfolyamára. 

Sikeres tanévet kívánok!
Horváthné Gacsályi Marianna igazgató

Még pár nap az égetési tilalomból. 
Emlékeztető

Herceghalom Község Önkormányzatának
Képviselő-testülete 

8/2017.(X.01.) számú rendelete.
Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének 8/2017. (X. 01.) számú rendelete a köztisztaságról

és a hulladék elszállításáról szóló 16/2003. (XII.30.) sz. rendelet módosításáról.

Herceghalom Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2012. évi CLXXXV. sz. tv. (továbbiakban: Ht.) és a 385/2014. 
(XII.31.) Korm. rendelet rendelkezései alapján a köztisztaságról és a hulladék elszállításáról szóló 16/2003. (XII.30.) sz. rendele-
tet (továbbiakban: R.) az alábbiak szerint módosítja:

1.§
(1) az R. 10/a. §. (2) bekezdése az alábbiak szerint módosul:
(2) Tűzgyújtás és égetés minden év június 1. napjától augusztus 31. napjáig tilos. Ezen időszakon kívül a kellően száraz avar 
és kerti hulladék égetése kizárólag pénteki napokon az ingatlanokon belül, csapadékmentes és szélcsendes időben megen-
gedett.
Az égetést a lehető leggyorsabban be kell fejezni és a tüzet el kell oltani. A tűzvédelmi szabályok szigorúan betartandók.

2.§
(1) az R. 10/a.§-a az alábbi bekezdésekkel egészül ki:
(7) Aki az avar és kerti hulladék égetését az e rendelet 10/A. § (2) — (6) bekezdésében foglaltaktól eltérően végzi, a közösségi 
együttélés szabályait szegi meg, ezért a közigazgatási hatósági eljárás és szolgáltatás általános szabályairól szóló 2004. évi 
CXL. tv. 94/A§ (1) és (4) bekezdése alapján közigazgatási bírsággal sújtható.
(8) Az e rendeletben meghatározott közösségi együttélés alapvető szabályaiba ütköző magatartás elkövetőjével szemben 
ötezer forinttól kettőszázezer forintig terjedő közigazgatási bírság szabható ki.
(9) Helyszíni intézkedés során a közterület-felügyelő ötezer forinttól ötvenezer forintig terjedő helyszíni bírságot szabhat ki.

3.§
záró rendelkezések
Jelen rendelet 2017. október 1-én lép hatályba.

Erdősi László polgármester sk.                                                            dr. Kovács Judit jegyző sk.



10

Herceghalomi  Hírmondó / 2018. augusztus

INDUl aZ ŐSZI FUtóSZEZoN 

Lassan itt a nyár vége, bízom benne, hogy mindenki számára tartal-
masan telt és sikerült kipihennetek magatokat! Remélem feltöltődte-
tek energiával így az őszi hónapokra szeretnék figyelmetekbe ajánlani 
néhány futóversenyt. Rögtön szeptember 9-én startol a 33. Wizz Air 
Budapest Felmaratón verseny, ahol egyénileg vagy akár csapatban is 
teljesíthetitek a 21 km-es távot.
Ezt követi az év egyik legnagyobb futóeseménye a 33. SPAR Budapest 
Maratón Fesztivál, ahol a klasszikus maratoni táv mellett számos egyéb 
távon indulhattok. Ezen a kétnapos rendezvényen nemcsak a profi 
futókat várja a BSI, hanem a teljesen kezdő futókat, sőt a családokat, 
gyerekeket is. Bátran ajánlom mindazoknak akik, most szeretnének 
belekóstolni a versenyzés hangulatába, vagy a családoknak, akik egy 
kellemes délelőttöt szeretnének eltölteni Budapesten gyermekeikkel 
sportolva.
Még messze van a tél, de fejben már készülhettek az év szezonzáró 
futóbulijára, hiszen novemberben ismét a Balaton vár Benneteket ahol 
a 15. K&H mozdulj! Balaton maratón és felmaratón versenyen újra meg-
csodálhatjátok a magyar tengert immáron az őszi hangulatában. Aki 
már kacérkodik a maratoni távval, de még nem biztos annak teljesíté-
sében, az a két nap alatt futhatja le a 42 kilométert, de természetesen 
az eddig megszokott, évek óta hagyományosan választható távok idén 
is várnak Benneteket. 
A BSI versenyekre kedvezményesen tudtok nevezni, aki szeretne vala-
melyiken indulni az bátran keressen engem.
Nem utolsó sorban ajánlom figyelmetekbe a közösségi futásokat, me-
lyek szeptemberben újra indulnak, figyeljétek a kiírást a BSI Futónagy-
követ – Herceghalom és környéke facebook oldalon.

Várlak Benneteket szeretettel! 
Kovács Gabriella 

BSI futónagykövet, HSE futószakosztály vezető 

Bónis József és Bagi Erna kislánya 
bónis Hanna

IStEN ÉltESSE Őt SoKÁIG!

aNYaKÖNYVI HírEK
mEGSZÜlEtEtt

A júliusi számban értesülhettek arról, hogy a HSE futói májusban ismét 
sikeresen teljesítették az UltraBalaton futóversenyt ez alkalommal két ki-
sebb csapatban. Sajnos az egyik csapatról a fotó kimaradt, amiért ezúton 
is elnézést kérek, ezt most szeretném pótolni! Még egyszer a teljes csa-
patnak gratulálok az eredményes célba érkezésért.            Szabó György

VÉrVÉtEl VÁraKoZÁS NÉlKÜl.
a laborVIZSGÁlat HÁZHoZ mEGY
HErCEGHalombaN IS!

salgóváriné Rózsás Hajnalka szakképzett ápoló.  34 éve dolgozik 
az egészségügyben. Az utóbbi években a Biatorbágyi Egészségház 
laboratóriumában dolgozott.
Munkája során gyakran találkozott olyan emberekkel, akik egészsé-
gi állapotuk, életkoruk miatt vagy más okokból nehezen mozdulnak 
ki otthonukból, vagy egyszerűen csak nem szeretnek várakozni, vér-
vételhez sorban állni.
A felismerés vezetett egy vállalkozás elindításához. Biatorbágy és 
környéke felnőtt és gyermek lakosai részére a lakáson történik meg 
a vérvétel. Érvényes laboratóriumi beutaló és előzetes bejelentkezés 
után kerülhet sor a lakáson történő vérvételre. Aki nem OEP finan-
szírozott vizsgálatot szeretne az is megoldható. A vérvétel minden 
esetben, a reggeli órákban, otthon vagy a munkahelyen történhet. 
A vizsgálati mintákat salgóváriné Rózsás Hajnalka elszállítja a la-
boratóriumba és az eredményt visszajuttatja.
Nem kell otthonából kimozdulnia, rendelőintézetekben sorban áll-
nia, előjegyzések szerint hosszasan várakoznia. A vállalkozó ottho-
nában keresi fel és végzi el a szükséges laborvizsgálatokhoz nélkü-
lözhetetlen vérminta levételét, illetve az egyéb minta elszállítását.

Kell-e fizetni a szolgáltatásért?
Igen, hiszen magán-egészségügyi szolgáltatást vesz igénybe, ha 
megrendeli azt.

Előzetes  bejelentkezés a 06 30 343 1814-es telefonszámon.
Sz.Gy.

KÖZÉrDEKŰ
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ÚJKENYÉrI HÁlaaDÁS 
„Az az Istennek kenyere, amely a mennyből száll alá,
és életet ad a világnak.
Jézus mondta nekik: Én vagyok az életnek ama kenyere,
aki hozzám jön, semmiképpen meg nem éhezik...”
János evang. 6:33.35.
Hányszor is hangzik el ajkunkon a Jézustól tanult ima: „Mindennapi 
kenyerünket add meg nekünk ma.” S vajon gondolunk-e a lelki kenyér-
re?
Már Arisztotelész és Platón is megkülönböztették az ember 3 részét: a 
testet, a lelket és a szellemet. Az ember mindhárom része táplálásra, 
védelemre, fejlődésre szorul.
A mai világban azt tapasztalni, hogy bizony a testtel foglalkozik az 
ember legtöbbet.
Eteti, védi, dédelgeti, aggódik miatta. Azután edzi, hogy fiatalon tart-
sa. És nincs ezzel semmi baj, ha kellő egyensúlyban van. De vajon fog-
lalkozik-e a lélekkel, szellemmel ugyanennyit? Táplálja-e /Szentírás 
olvasása/, edzi-e /életgyakorlatban megvalósítani az Úr jó tanácsát, 
önfegyelem stb./. Megtanultunk-e szeretetet adni és elfogadni?
Bizony a lelki, szellemi táplálkozás létfontosságú, hogy igazán emberi 
életet éljünk!
Ez több mint hinni Istenben. A Szentírásban olvassuk, hogy az ördö-
gök is hiszik és rettegnek tőle. Az embereknek tartalmasabb életet 
szánt Isten. Társas lénynek teremtett, hogy a szeretetet az emberek-
kel és Istennel való társas kapcsolatainkban éljük meg. Világunkban 
nagy veszély az elmagányosodás. A számítógépek, laptopok, okos te-
lefonok által információk hada borít el bennünket, – és bizony valljuk 
meg, – ezek legtöbbször fontosabbak lesznek, mint a másik ember. 
Okos telefont megnézve, leveleiket elolvasva kelnek az emberek, 
vezetés közben leveleznek. Ez utóbbin megbotránkozunk, mert más 
életét veszélyeztetik. De mikor vesszük észre, ugyanígy öli a lelket, és 
magányba dönti azt, aki nem tud meglenni telefonja nélkül.
S már semmi időnk nem jut Isten levelére: a Szentírásra, ami a meny-
nyei kenyér! Drága kincs lelkünknek, táplálék, erőforrás a mindennapi 
életünk számára. Lelki vitaminhiányban szenved ez a világ! És mi, akik 
pedig tudjuk, hol a forrás, mutatjuk-e az utat? Vagy mi is elhalmozzuk 
gyermekeinket az elektronikus kütyükkel, hogy ők is rabjaivá válja-
nak?
A Máté evangéliumában Jézus Krisztus figyelmeztet: „Nemcsak ke-
nyérrel él az ember, hanem minden Igével, ami Istennek szájából szár-
mazik.”  /Máté ev.4:4./

Ne porosodjon otthon a polcon a Biblia! Benne ott az Élet Szava, az 
örök életre vezető út. Amint a testnek szüksége van kenyérre, a lélek-
nek is Isten szavára, útmutatására. Éljünk a lelki kenyér ajándékával. 
Akkor megtanulunk Jézustól, jobban szeretni, megbocsájtani, meg-
érteni a másik embert, együtt érezni és hűnek lenni.
Újkenyéri ünnepre

Tankó Zoltánné tollából

HIrDEtmÉNY!
Szeptember 09-én 15:00 órakor Hittanos évnyitó istentiszteletet szer-
vezünk szeretetvendégséggel, melyre szeretettel hívjuk és várjuk 
hittanra beíratott gyermekeinket és családjukat. Az összejövetel a 
KEK-ben lesz. Kérem a szülőket, hogy, aki teheti, egy kis süteménnyel 
járuljon hozzá az alkalomhoz.
Szervezők: tankó zoltánné, református hitoktató-lelkész
ifj. gyimóthy géza, református presbiter

tORBÁgYI REFORMÁtus EgYHÁzKÖzÖssÉg
Cím: 2051 Biatorbágy, Fő u. 59.
A Herceghalmi Ökumenikus Templomban 
Augusztus 20-án, 26-án és szeptember 9-én lesz Istentisztelet

Áldás, békesség! Tankó Zoltánné

BuDaÖRsI EVaNgÉLIKus EgYHÁzKÖzsÉg
A Herceghalmi Ökumenikus Templomban minden hónap 3. vasár-
napján Istentisztelet, 15 órakor.   
Legközelebb augusztus 19-én lesz Istentisztelet a Szentháromság 
ünnepe után 12. vasárnap

Endreffy Géza lelkész

a BIaI szENt aNNa PLÉBÁNIa
A Herceghalmi Ökumenikus Templomban Szentmise, minden szom-
baton 18 órakor. 
augusztus 18-án és 25-én 18:00 Szentmise
szeptember 1-én, 8-án, 15-én 18:00 Szentmise (Veni Sancte)

Mészáros Péter plébános atya

aZ EGYHÁZaK HírEI 

ADHD KONFERENCIA A CSALÁDOK
ÉVE JEGYÉBEN – A „JÓ” GYAKORLAT

balaton Kongresszusi Központ és Színház
2018. szeptember 7-én 8-17-ig
Cím: 8360 Keszthely, Fő tér 3. 
Pedagógusoknak 10 kredit pontot adunk
regisztráció itt:  www.adhd-magyarorszag.com

Program:
8.00-tól regisztráció
9.00-től köszöntés 
9.30 – 09.50 Baginé M. Ágnes védőnő előadása
 Címe: A várandósság, csecsemő kor, korai felismerés
09.50 – 10.10 Bíró Melinda a  Marcali Babóca Bölcsőde vezetője  
 Az előadás címe: Bölcsődei jó gyakorlat bemutatása

10.10 – 10.30 Az óvoda lehetőségei, jó gyakorlat bemutatása  ovi-suli 
10.30 – 10.50 Farkas Gergő és Göllesz Viktor EGYMI                                                    
 Az előadás címe:  Hiperaktivitás az óvodában.
10.50 – 11.10 Helping Hand bemutatása Raabe Klett Oktatási
 Tanácsadó és Kiadói Kft. pedagógus,
 szülő online kézikönyv
11.10 – 11.30 Kávészünet
11.50 – 12.50 Lopatovszkiné Kasza Éva pedagógus
 Az iskolás kor - segítség a pedagógusoknak -
 gyakorlati példákkal
12.50 – 13.30 Schlakker Eszter tanító
 Gém Program bemutatása Keszthely
13.30 – 13.40 Ebédszünet
14.30 EGYMI  szakértői kérdések, problémák,
 kivizsgálás , terápiák      
15.00 A szülői feladat, a család megsegítése elmélet-
 gyakorlat összehangolása, kerekasztal beszélgetés 
 szülők, szakemberek...

Intézményeknek telefonon történő egyeztetés alapján tudunk kedvez-
ményt adni.
Telefonszám: 06 70 776 7757
Jegyárak:
augusztus 1-től 16 000 forint
helyszínen 20 000 forint

Hajdu Ágnes szakmai vezető




